

Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term3-SY: 2023-2024

Grade: 7-B Week (11) - Date: May. 12–May. 16, 2024

Note:

SUBJECT	LESSON TO BE EXPLAINED	HOMEWORK
الدين	1-توحيد: زيارة القبور واتخاذها مساجد+التبرك. 2-تفسير: سورة التغابن من 9 إلى 18. 3-فقه: أحكام الجنائز. +حديث: صلة قاطع الرحم.	مطلوب بحث مختصر في درس: فضل بر الوالدين صفحتين كحد أقصى اخر موعد للتسليم الخميس: 2024/5/16
إجتماعيات	1-آداب الحوار. 2-الحوار الوطني.	مطلوب بحث مختصر في درس: المواطن والأمن الوطني صفحتين كحد أقصى اخر موعد للتسليم الخميس: 2024/5/16م





Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term3-SY: 2023-2024

لغتي	1-النص الشعري: من أغاني الرعاة 2-تكملة الدرس السابق (من أغاني الرعاة) 3-النص الإثرائي: الحرف اليدوية في العالم العربي 4- مراجعة دروس الوحدة السادسة	تذكير/آخر موعد لتسليم المشروع(البيئة والصحة) يوم الثلاثاء 2024/5/14 حل نموذج الاختبار (6) ص158
Physics	Unit 3: Light Lesson 4: Light waves and sight	Read the lesson Worksheet
Chemistry	Unit 4: Interactions of Matter Lesson 2: Organic Chemistry	Complete Vocabulary in Booklet Complete T.B Q/A



Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term3-SY: 2023-2024

English	Literature: from Flesh and Blood So Cheap: The Triangle Factory Fire and its Legacy Language: Unit 24/ Punctuation Writing: Personal Narrative	Frame meaningful sentences using the vocabulary words from the list uploaded on Classera answering the questions in the language book submit the essay
Math	Unit 14: Polynomials, Equations, and Inequalities Lesson 14-5: Multiply and Divide Monomials Lesson 14-6: Multiply Polynomials by Monomials Lesson 14-7: Divide Polynomials by Monomials	Selected Questions
Computer	Lesson 18: Web Development	Practice on VS Code



Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term3-SY: 2023-2024

Social Studies	Unit 8 - Evolution Across Time Lesson 2 - First Human	Selected WB questions
BIOLOGY	Unit 1: Cells Lesson 6: Photosynthesis and Cellular Respiration	Write vocabulary in Booklet Complete T.B Q/A